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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie pre zdravotníctvo MsZ v Malackách,  

konaného dňa 17.03.2025  na MsÚ Malacky v rokovacej miestnosti 

 na 2. poschodí č. dv. 225, Bernolákova č. 5188/1A, 901 01 Malacky 

 

 

Predseda  komisie:                  MUDr. Marián Haramia 

Podpredseda komisie:        Ing. Jozef Mračna 

Členovia komisie:                   MUDr. Mária Stankovská 

                                                  MUDr. Zuzana Laluhová Striežencová MPH 

                                                  Ing. David Biroczi, Ľubica Hladíková,                                                                                                                                                      

                                                  JUDr. Jozef Walter , PhDr. Štefan Dvorský,                                                                                 

I                                                          Ing. Vladimír Moravčík               

Pozvaní hostia                                    Mgr. Lenka Paráková, Mgr. Melánia Galovičová,  

     JUDr. Adriana Novotná 

                                                             

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Prítomní:                                 (podľa prezenčnej listiny -  _7___ )     

Zapisovateľka komisie:          Jaroslava Prelcová 

Ospravedlnení:                       (podľa prezenčnej listiny – _2___ )                          

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Informácia o aktuálnom stave poskytovaných zdravotných služieb v Nemocnici v Malackách 

 

3. Návrh VZN mesta Malacky o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov v 

školách a školských zariadeniach – Z7/2025 

4. Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 1/2024 o úhradách za 

sociálne služby poskytované mestom Malacky – Z8/2025 

5. Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 8/2024 o nakladaní s 

komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom – Z9/2025 

6. Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa dopĺňa VZN mesta Malacky č. 13/2016 o miestnom 

poplatku za rozvoj v znení neskorších predpisov – Z10/2025 

7. Rôzne a záver 
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K bodu 1 – Otvorenie 

     Zasadnutie Komisie pre zdravotníctvo otvoril a viedol predseda komisie MUDr. Marián 

Haramia. Na úvod privítal všetkých prítomných členov komisie a pozvaných hostí. 

Predkladateľka návrhu VZN riaditeľka MsCSS pani Galovičová požiadala o presun 

predloženého návrhu na začiatok rokovania komisie, pre jej účasť na ďalšom zasadnutí. 

Členovia komisie nemali k návrhu programu žiadne pripomienky a takto predložený návrh 

programu zasadnutia komisie jednomyseľne schválili. 

      

Členovia komisie odsúhlasili program zasadnutia komisie podľa predloženého  návrhu 

programu. 

 

Hlasovali:    7         za:   7      proti:     0          zdržal sa:  0          nehlasoval: 0   

 

K bodu 2 – Informácia o aktuálnom stave poskytovaných zdravoných služieb 

v Nemocnici v Malackách 

 

Predseda komisie tlmočil sťažnosti, obavy pacientov a konštatoval nespokojnosť obyvateľov 

na poskytované služby v nemocnici Bory. 

Vyzval pani riaditeľku Nemocničnej Malacky o vysvetlenie stavu a súvislosti s poskytovaním 

zdravotnej starostlivosti v spádovej oblasti nemocnice v Malackách. 

Pani riaditeľka vysvetlila sťaženú situáciu. Nemocnici vzrástli náklady od januára na mzdy, 

zvýšenie platov zdravotníkom, prevádzku a zdravotné výkony na pacienta. Poisťovne zrušili 

preddavky a znížili platby za  výkony. Poisťovne uhrádzajú nízka nákladové ceny. Prebiehajú 

rokovania  s poisťovňami o nových zmluvách a navýšení platieb za vykonané zdravotné 

úkony. 

Vedenie nemocničnej zvažuje a musí prehodnotiť existenciu chirurgickej pohotovosti. 

Dlhodobo je služba v strate lebo nie je plnohodnotne vyťažená. 

Ďalším riešením je aj zvýšenie poplatkov. 

Nemocnica nespĺňa podmienky na urgent a preto požiadali o dotáciu na vybudovanie 

doliečovacieho oddelenia, ktorá zatiaľ pridelená nebola. 

Dobrá správa je, že sa podarilo otvoriť novú imunológiu, máme nového urológa, 

kardiologičku a posilnený tým pneumológa o novú pani doktorku. 

 

Komisia berie podané informácie na vedomie. 

 

K bodu 3 – Návrh VZN mesta Malacky o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a 

výdavkov v školách a školských zariadeniach – Z7/2025 

Spracoval :  Mgr. Alexandra Hrnková, referentka školského úradu 

Predkladá:   Ing. Ľubica Čikošová , prednostka MsÚ  

 

 

 

      Predseda komisie predstavil návrh a vysvetlil, že zmena musela byť z dôvodu zmeny 

financovania materských škôl, ktoré budú financované zo štátneho rozpočtu. 
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Uznesenie k bodu 3:  

 

Komisia berie predložený materiál Z7/2025 na vedomie a odporúča MsZ tento materiál 

schváliť   

 

Hlasovali:    7        za:   7     proti: 0           zdržal sa:   0       nehlasoval:  0   

  

 

K bodu 4 – Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 1/2024 o 

úhradách za sociálne služby poskytované mestom Malacky – Z8/2025 

Spracovala a predkladá: Mgr. Melánia Galovičová, riaditeľka MsCSS Malacky 

 

 

Pán predseda vyzval predkladateľku pani Galovičovú o vysvetlenie predkladaného návrhu. 

Vysvetlila uplatnenie ekonomicky oprávnených nákladov a zohľadnenie v poplatkoch za 

poskytovanie služieb. Poplatky pre obyvateľov Malaciek sa nemenia ale budú sa zvyšovať pre 

mimomalackých klientov.  

Pán Mračna sa dotazoval na zvýšenie nákladov. 

Bolo spôsobené revitalizáciou budovy ( zhodnotenie majetku ) čo vstupuje do oprávnených 

nákladov.       

 

 

Uznesenie k bodu 4:  

 

Komisia berie predložený materiál Z8/2025 na vedomie a odporúča MsZ tento materiál 

schváliť   

 

Hlasovali:   7         za:  7     proti:  0          zdržal sa: 0         nehlasoval: 0     

 

 

K bodu 5 - Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN mesta Malacky č. 8/2024 o 

nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom – Z9/2025 

Spracovala: Mgr. Jana Andelová, samostatný odborný referent Útvaru životného prostredia  

Predkladá :  JUDr. Adriana Novotná, vedúca Útvaru výstavby a životného prostredia 

 

 Pán predseda vyzval pani vedúcu Novotnú na predstavenie návrhu. 

V návrhu VZN sa mení odvoz textilného odpadu a šatstva. Ruší sa sezónny zber, nakoľko 

nová zmluva s dodávateľom na zvoz textilného odpadu nie je uzavretá, boli nevyhovujúce 

podmienky pre mesto. 

Mesto rozhodlo zriadiť kontajnery na zbernom dvore Partizánska. Bude v hospodárstve 

Tekosu a platiaci obyvatelia Malaciek môžu zber využívať celoročne. Treba šatstvo vhodne 

vložiť do obalu a vložiť do špeciálnych nádob. 

 

Členovia komisie nemali k materiálu žiadne pripomienky a odporučili MsZ tento materiál 

schváliť.  
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Uznesenie k bodu 5:  

 

Komisia berie predložený materiál Z9/2025 na vedomie a odporúča MsZ tento materiál 

schváliť. 

 

Hlasovali:   7       za:    7        proti:     0      zdržal sa:  0         nehlasoval: 0               

 

K bodu 6 –  Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa dopĺňa VZN mesta Malacky č. 13/2016 

o miestnom poplatku za rozvoj v znení neskorších predpisov – Z10/2025 

Spracovala a predkladá : Mgr. Lenka Paráková 

 

Pán predseda vyzval pani Mg. Parákovú aby predstavila návrh. 

Návrh pojednáva o doplnení miestneho poplatku za rozvoj a jeho zjednotenie. Dopĺňajú sa 

novovzniknuté časti aby bolo dosiahnuté spravodlivé financovanie možnej výstavby 

a plánovaného rozvoja týchto lokalít. 

    

Uznesenie k bodu 6: Komisia berie predložený materiál Z10/2025 na vedomie a 

odporúča MsZ tento materiál schváliť . 
 

Hlasovali:    7        za:   7     proti:  0          zdržal sa: 0         nehlasoval: 0     

 

 

K bodu 7  – Rôzne a záver 

       

V diskusii pán Mračna sa pýtal pani vedúcej Novotnej na prípad a jeho riešenie sporu 

s hospodárskymi zvieratami na Hviezdoslavovej ulici. Možnosť alebo opodstatnenie VZN na 

chov hospodárskych zvierat v meste. 

Členovia komisie zobrali informácie na vedomie 

 

Po prerokovaní schválených bodov programu zasadnutia Komisie pre zdravotníctvo predseda 

komisie poďakoval prítomným hosťom a členom za účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

                 

 

 

 

 

 

                                                                            v.r. 

MUDr. Marián Haramia 

                 predseda komisie 

 

 

 

V Malackách, dňa 17.03.2025 

Zapísala: Jaroslava Prelcová   


